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ABSTRACT 
 

This study aims to look at the relationship of Self-Adjustment with Self-Acceptance in 
Transsexual in Rantauprapat City. The hypothesis proposed that there is a positive relationship 
between Self-Adjustment and Self-Acceptance in Transsexual in Rantauprapat City. The 
population in this study amounted to 120 people. The sampling technique was simple random 
sampling. Data collection methods were the scale of Self-Adjustment and Self-Acceptance. Data 
analysis used Product Moment analysis. Research Results 1. There was a significant relationship 
between Self-Adjustment and Self-Acceptance. This was shown from the coefficient R = 0.883; 
p = 0,000 meant p = <0.01 and t arithmetic (13,014)> t table (2,000) which meant that the higher 
the Adjustment, the higher the Self-Acceptance. Based on the results of this study, the proposed 
hypothesis was declared accepted. 2. There was a significant positive relationship between Self-
Adjustment and Self-Acceptance of Transsexual in Rantauprapat City with a relationship of 
77.9%. From these results it is known that there were still 22.1% of the contributions of other 
factors to Self-Acceptance. It is known that the subjects of this study the transsexual in the City 
of Rantuprapat have a relatively good Self-Acceptance and a good Self-Adjustment. 
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销售中自我调节与自我接纳与变性人的关系 
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摘要 

 

 本研究旨在探讨Rantauprapat中自我调节与自我接纳与变性人的关

系。该假设提出，自我调节与自我接纳的关系与变性人之间存在正相关关

系。这项研究的人口达120人。采样技术是简单随机采样。数据收集方法是

自我调整和自我接受量表。使用产品时刻分析进行数据分析。研究结果1.自

我调整与自我接纳的关系存在显着的关系。这由系数R = 0.883表示; p = 0,000

表示p = <0.001且t hit（13.014）> t表（2,000），这意味着自我调整越高，自

我接受越高。根据这项研究的结果，所提出的假设被接受。 2.自我调节与自

我接纳的关系与变性人之间存在显着的正相关关系，关系为77.9％。从这些

结果可知，其他因素对自我接受的贡献仍然是22.1％。众所周知，这项研究

的主题是Rantauprapat的变性人，它被归类为良好且具有良好的自我辩护。 
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ランタウプラパット市における女装者の自己調整と自己受容の相関 
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要旨 
 

本研究の目的はランタウプラパット市（Rantauprapat）の女装者の自己調整と自己受容の関

係を理解する。仮説は、ランタウプラパット市の女装者には自己調整と自己受容の間に正の

関係があるということである。  この研究データの母集団は 120 人です。 サンプリング手法

は、単純なランダムサンプリングである。データ収集方法は、自己調整と自己受容の尺度で

ある。 データ分析では、製品モーメント分析が使用される。研究結果（1.）自己調整と自己

受容の間には重要な関係がある。 これは、係数 R = 0.883 ; p = 0,000 を示される。p = <0,01 と

t arithmetic (13,014) > t table (2,000)を意味する。つまり、調整が高いほど、自己受容性が高

くなる。本研究の結果に基づいて、提案された仮説は受け入れられたと宣言される。（2.）
ランタウプラパット市の女装者の自己調整と自己受容の間には、77.9％の有意な正の関係が

ある. これらの結果から、自己受容に関する他の要因から 22.1％の貢献があることが理解で

きる。研究の対象でランタウプラパット市の服装倒錯者は、比較的良好な自己受容性と良好

な自己調整性を持っていることが理解できる。  
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